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Министарка рударства и енергетике Србије Дубравка Ђедовић казала је у разговору са
амбасадором Русије у Београду Александром Боцан Харченком да је Русија важан
енергетски партнер Србије и у овим изазовним временима види се значај изградње
гасовода Балкански ток који доприноси енергетској стабилности и безбедности Србије.

  

  

„Обезбедили смо стабилно снабевање гасом за грађане и привреду и са руским
партнерима реализовали пуштање у рад Термоелектране-топлане (ТЕ-ТО) Панчево,
прве гасно-парне електране у нашој земљи која је намењена за комбиновану производњу
електричне и топлотне енергије употребом природног гаса, једног од најчистијих горива,
што је од великог значаја за енергетску безбедност с обзиром да је производња
довољна за снабдевање око 300.000 домаћинстава“, рекла је министарка.

  

Она је навела и да се заједно ради на ревитализацији хидроагрегата у хидроелектрани
Ђердап 1 и у овој години се очекује комплетан завршетак радова који ће повећати снагу
агрегата и значајно продужити њен радни век.
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Додала је да је за Владу и ресорно министарство најважније да је обезбеђено сигурно
снабдевање домаћег тржишта нафтним дериватима, као и довољне количине сирове
нафте за несметан рад рафинерије у Панчеву.

  

Амбасадор Боцан-Харченко изразио је наду да ће се и у будућности енергетска сарадња
наставити. Он је истакао да је руска страна заинтересована да пружи подршку развоју
енергетске инфраструктуре у Србији као и да руске компаније учествују у
реконструкцији енергетских објеката, каже се у саопштењу.

  

(Фонет)

  

Видети још: Дубравка Ђедовић са Кристофером Хилом: Србија покреће велики
циклус инвестиција како би обезбедила диверсификацију снабдевања гасом и
нафтом. Хил: Амерички инвеститори заинтересовани за улагање у енергетске
капацитете
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